
Na temelju članka 35.b. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi (Narodne novine broj 

33/01, 60/01, 129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 36/09, 150/11, 144/12, 19/13, 137/15, 123/17, 98/19, 

144/20), načelnik Općine Vidovec Bruno Hranić na ____ sjednici Općinskog vijeća Općine Vidovec 

održanoj dana ____ 2025. godine  podnosi  

 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O RADU OPĆINSKOG NAČELNIKA  

ZA RAZDOBLJE OD 01.07. DO 31.12.2024. GODINE 
 

UVOD 

U razdoblju od 01.07.2024. do 31.12.2024. godine obavljao sam poslove u okviru svojih nadležnosti, 

od donošenja odluka, utvrđivanja prijedloga odluka o kojima je raspravljalo i odlučivalo Općinsko vijeće 

Općine Vidovec, do izvršavanja donesenih odluka i zaključaka, a sve sukladno odredbama Zakona o 

lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi i Statuta Općine Vidovec. Stručnu pripremu materijala 

za potrebe donošenja odluka od strane načelnika obavljao je Jedinstveni upravni odjel Općine Vidovec. 

 

AKTIVNOSTI 

Ljeto je donijelo brojne aktivnosti koje imaju za cilj unaprijediti kvalitetu života naših sugrađana i 

doprinositi održivom razvoju Općine Vidovec. Kroz ove inicijative, želimo potaknuti zajedništvo, 

ljepotu naših naselja, sigurnost te pružiti podršku obrazovanju i poduzetništvu. 

Raspisali smo Javni poziv za izbor najljepšeg balkona i okućnice na području Općine Vidovec za 2024. 

godinu. Ovaj poziv ima za cilj promicanje ljepote i urednosti naših naselja, pozivajući mještane da se 

uključe u stvaranje ljepših i ugodnijih prostora za život. Uredni balkoni i okućnice ne samo da doprinose 

estetskoj vrijednosti našeg okruženja, već također stvaraju bolji životni ambijent za sve nas.  

Obljetnice su prilika da se prisjetimo naših zajedničkih vrijednosti, tradicije i postignuća, a podrška 

ovim događanjima ključna je za očuvanje kulture i identiteta naše Općine, stoga sam raspisao Javni 

poziv za sufinanciranje proslave obljetnica. Poziv je bio otvoren za sve inicijative koje pridonose 

zajedništvu i obilježavanju značajnih povijesnih trenutaka, čime želimo potaknuti suradnju i očuvanje 

našeg naslijeđa. 

Jedan od ključnih infrastrukturnih projekata pokrenutih u srpnju bio je izgradnja vodovodne mreže u 

turističkom dijelu naselja Tužno-Čemerni Breg, koja je započela 08. srpnja. Projekt vrijedan 146.000,00 

eura, sufinanciran od strane Hrvatskih voda, bitan je za razvoj ruralnog turizma u tom području. Ovaj 

projekt omogućit će bolje uvjete za boravak turista, potičući razvoj malog i srednjeg poduzetništva, te 

istovremeno doprinosi većoj dostupnosti pitke vode. 

Sklopio sam Ugovor s DVD-om Vidovec o ustupanju višenamjenske autocisterne za pitku vodu, 

vrijedne 320.000,00 eura. Zahvaljujući ovoj donaciji od strane Vlade Republike Hrvatske, naša 

zajednica sada ima na raspolaganju modernu cisternu koja će biti ključna u hitnim situacijama, ne samo 

za borbu protiv požara, već i za opskrbu pitkom vodom u kriznim trenucima. Ova nova oprema dodatno 

osigurava sigurnost naših mještana i posjetitelja. 

Nastavljajući s radom na sigurnosti naših mještana, sudjelovali smo u sufinanciranju nabave novog 

vozila za Hrvatsku gorsku službu spašavanja u Varaždinu, gdje smo iz Proračuna Općine Vidovec za 

2024. godinu izdvojili 1.140,00 eura. Ova investicija omogućit će HGSS-u brži i učinkovitiji odgovor u 

kriznim situacijama, a sigurnost svih naših mještana i posjetitelja bila je i uvijek će biti naša glavna 

prioritet.  



Kao daljnji korak u poticanju razvoja naše zajednice, raspisao sam Javni poziv za dodjelu bespovratnih 

potpora mladim obiteljima koje žele riješiti svoje stambeno pitanje na području Općine Vidovec. Mlade 

obitelji predstavljaju temelj naše budućnosti, a ovom potporom želimo im omogućiti lakši početak života 

u novom domu i osigurati njihov trajni ostanak u našoj Općini. U tom smjeru, otvorena je i nova ulica 

Augusta Šenoe u Domitrovcu, koja je posebno namijenjena mladim obiteljima, a u suradnji s Varkomom 

izgrađena je vodovodna mreža financirana sredstvima Varkoma u iznosu od 24.000,00 EUR, a koja će 

dodatno poboljšati uvjete života u tom dijelu naše Općine. 

U cilju daljnjeg razvoja naše općine, raspisali smo i natječaj za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine 

Vidovec. Ovaj korak predstavlja mogućnost za privatne i komercijalne projekte koji će doprinositi 

razvoju naše zajednice. Prihod od prodaje nekretnina bit će usmjeren u financiranje ključnih 

infrastrukturnih projekata, čime će se unaprijediti kvaliteta života u našoj Općini. 

Također, kako bismo podržali razvoj poduzetništva u našoj Općini, 6. kolovoza raspisali smo Javni poziv 

za dodjelu nepovratnih potpora male vrijednosti za razvoj poduzetništva Općine Vidovec. Ove potpore 

omogućit će našim poduzetnicima razvoj novih poslovnih inicijativa, proširenje poslovanja i stvaranje 

novih radnih mjesta. Poduzetništvo je ključni faktor gospodarskog napretka, a kroz ovakve inicijative 

nastojimo stvoriti povoljne uvjete za njegov daljnji rast. 

Prijavom na „Poziv na dodjelu bespovratnih sredstava izrada prostornih planova nove generacije“ koje 

je raspisalo Ministarstvo prostornoga uređenja, graditeljstva i državne imovine, Općini Vidovec 

dodijeljeno je 25.000,00 eura za transformaciju Prostornog plana uređenja. Ovim sredstvima omogućit 

ćemo prilagodbu našeg prostora novim potrebama, čime će se poboljšati kvaliteta života naših mještana 

uz osiguranje održivog razvoja. Cilj nam je očuvati ljepotu i funkcionalnost našeg okruženja, a 

istovremeno omogućiti daljnji razvoj i poboljšanje infrastrukture. 

Iz Proračuna Općine Vidovec za 2024. godinu, osigurali smo i sredstva za sufinanciranje prijevoza 

učenika srednjih škola iz naselja Nedeljanec u školskoj godini 2024./2025. Obrazovanje je temelj svakog 

društva, a naš je zadatak osigurati svim učenicima jednake mogućnosti za školovanje. Sufinanciranjem 

prijevoza olakšavamo njihov dolazak do škola i omogućujemo im da bez prepreka ostvare svoje 

obrazovne ciljeve. 

Dok neki tek planiraju ili započinju projekte, u Općini Vidovec uspješno smo završili izgradnju 

kanalizacije. S ponosom mogu reći da se naši mještani sada mogu priključiti na novu kanalizacijsku 

mrežu. Ovo je najveći infrastrukturni projekt u povijesti naše općine, vrijedan 7,3 milijuna eura. Većina 

sredstava osigurana je iz Kohezijskog fonda EU, dok je 10% financirano iz općinskog proračuna. 

Završetkom ovog projekta značajno smo unaprijedili komunalnu infrastrukturu i poboljšali kvalitetu 

života naših građana. 

Fakultet organizacije i informatike u Varaždinu pokreće Regionalni centar za predinkubaciju u pametnoj 

industriji. Cilj projekta je izgraditi Regionalni centar za predinkubaciju u pametnoj industriji koji će 

postati središnje mjesto za poticanje poduzetničkih inicijativa u ranoj fazi razvoja u području pametne 

industrije. Uspostavom lokalnih točaka razvoja u gradovima i općinama, partnerima će se omogućiti 

ravnomjeran razvoj poduzetničkih ideja u području pametnih industrija u cijeloj regiji. Ponosan sam što 

će jedna od razvojnih točaka ovog važnog projekta biti upravo u našoj Općini Vidovec, koja je i službeni 

partner u ITU mehanizmu. Fakultet organizacije i informatike u Varaždinu  aplicirao je na javni poziv 

Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU te će Općini Vidovec kao partneru u navedenom projektu 

nakon evaluacije prijave biti na raspolaganju financijska sredstva u visini od  90.000,00 EUR. 

Ovaj projekt donijet će konkretne benefite našoj zajednici, otvarajući mogućnosti za razvoj novih 

tehnoloških rješenja i poticanje mladih poduzetnika.  

 



U službenom posjetu Općini Kupres potpisao sam Povelju o prijateljstvu, čime smo formalizirali 

dosadašnje prijateljske odnose i postavili temelje za buduću suradnju. Ovaj dokument potvrđuje našu 

zajedničku predanost razvoju gospodarskih, kulturnih i društvenih projekata koji će koristiti i našim i 

njihovim mještanima. Vjerujem da će ovo partnerstvo donijeti mnoge prilike za suradnju i razmjenu 

iskustava. 

Ove godine ponosno smo organizirali 26. po redu Zeljarijadu, našu najveću kulturnu i gastronomsku 

manifestaciju. Kao i svake godine, Zeljarijada je okupila brojne posjetitelje iz cijele Hrvatske, a ove 

godine uveli smo nekoliko noviteta koji su dodatno obogatili program. Posebno ističem „Green Chill 

Garden“, novi koncept prilagođen opuštanju i zabavi u prirodi, namijenjen svim uzrastima. Vidovec se 

još jednom potvrdio kao središte tradicije, dobre zabave i vrhunske gastronomske ponude. 

Sudjelovao sam na radnom sastanku i edukaciji vezanoj uz realizaciju Regionalnog centra za 

predinkubaciju u pametnoj industriji, koji provodi Fakultet organizacije i informatike (FOI). Vidovec će 

biti jedna od lokalnih točaka razvoja ovog značajnog projekta, što će omogućiti našim mladima i 

poduzetnicima pristup vrhunskim edukacijama, mentorstvu i tehnološkoj podršci. Uvjeren sam da će 

ova inicijativa značajno doprinijeti razvoju poduzetništva u našoj općini. 

Na redovnoj sjednici Općinskog vijeća još smo jednom pokazali odličnu suradnju između izvršne i 

zakonodavne vlasti. Raspravljali smo o ključnim projektima i inicijativama koje provodimo, a pritom 

smo naglasili važnost transparentnosti i efikasnog upravljanja proračunom. Zahvaljujem svim 

vijećnicima i djelatnicima Jedinstvenog upravnog odjela na predanom radu, jer bez njihovog zalaganja 

realizacija projekata ne bi bila moguća. 

Želim da proračun za 2025. godinu bude kreiran u suradnji s našim mještanima, jer smatram da je 

participacija građana ključna za daljnji razvoj općine. Stoga sam pozvao sve mještane da se uključe, 

podijele svoje ideje i prijedloge te doprinesu stvaranju još boljih uvjeta za život u našoj zajednici. Naš 

cilj je osigurati još veće ulaganje u infrastrukturu, obrazovanje, socijalne mjere i razvoj gospodarstva, a 

upravo su prijedlozi građana dragocjeni u ovom procesu. 

Mjesec listopad započeo je iznimno važnim priznanjem gdje sam imenovan članom Središnjeg 

koordinacijskog odbora akcije "Gradovi i općine – prijatelji djece" na nacionalnom nivou. Kao prvi 

načelnik u Varaždinskoj županiji koji je pokrenuo inicijativu za stjecanje ovog statusa za Općinu 

Vidovec, radujem se mogućnosti da svojim iskustvom doprinosim naporima u stvaranju boljih uvjeta za 

djecu diljem Hrvatske.  

U listopadu su mi u posjet stigli ravnateljica Uprave za potpomognuta područja Katica Mišković te 

ravnatelj Uprave za regionalni razvoj Ivan Bota. Uvjerili su se u isplativost ulaganja Ministarstva 

regionalnog razvoja u projekte ruralnih sredina poput naše. Ministarstvo je dosad sufinanciralo 13 

projekata u našoj općini, a trenutno financira još četiri velika infrastrukturna projekta. Tijekom njihovog 

posjeta proveo sam ih po općini Vidovec kako bi se osobno uvjerili u naš razvoj i napredak koji smo 

postigli uz pomoć tih ulaganja. 

Na sjednici općinskog vijeća 30. listopada jednoglasno je prihvaćen moj Polugodišnji izvještaj o radu, 

kao i izvješća o financijskom poslovanju Općine i KUD-a "Vidovec" vezana uz manifestaciju 

Zeljarijada. Jedan od najvažnijih trenutaka bio je donošenje odluke o povećanju božićnica za naše 

umirovljenike, koji su svakako zaslužili ovu povećanu potporu. Božićnica za umirovljenike je povećana 

na 50 eura. 

Na sjednici Vijeća za prevenciju analizirali smo sigurnosnu situaciju u općini i dogovorili daljnje korake 

za poboljšanje sigurnosti, osobito u prometu. U suradnji s Policijskom postajom Varaždin dogovorene 

su aktivnosti s našim odgojno-obrazovnim ustanovama koje će biti usmjerene na podizanje svijesti i 

prevenciju. 



Istog dana, zaprimio sam i nagradio naše mještane za iznimne uspjehe u različitim područjima. Priznanja 

i prigodne poklone sam, uz prisutnost predsjednika općinskog vijeća Krunoslava Bistrovića, dodijelio 

ekipi djece DVD-a Vidovec za osvojeno prvo mjesto na Natjecanju vatrogasne mladeži Varaždinske 

županije, učenicima OŠ Vidovec koji su ostvarili zapažene rezultate na književnim natjecanjima, te 

dječacima koji su osvojili prvo mjesto na županijskom natjecanju u krosu. Također, proglašeni su 

najljepši balkoni i okućnice u općini, čime želimo potaknuti ljepšu i uređeniju okolinu za sve naše 

mještane. 

U studenom su nastavljene aktivnosti važne za razvoj i socijalnu osjetljivost općine. Dana 5. studenog 

održan je sastanak s predstavnicima Udruge branitelja i veterana Domovinskog rata Općine Vidovec, 

Ministarstva hrvatskih branitelja te OŠ Vidovec, gdje se razgovaralo o problemima i mogućim 

rješenjima za braniteljsku populaciju.  

Kao operativni član, ujedno i vatrogasni časnik 1. klase, sudjelovao sam u javnoj vatrogasnoj vježbi 16. 

studenog 2024. godine na objektu skladišta plinova Fony-mont u Nedeljancu u kojoj su sudjelovali svi 

operativni timovi Vatrogasne zajednice Općine Vidovec. Ova vježba bila je izuzetno važna jer je 

omogućila testiranje spremnosti naših timova i resursa u realnim uvjetima. Redovite vježbe osiguravaju 

da su naši vatrogasci uvijek na najvišoj razini pripravnosti i sposobni pravovremeno reagirati u slučaju 

hitnih situacija. 

Potpisao sam aneks ugovora s Ministarstvom kulture i medija Republike Hrvatske, kojim su osigurana 

dodatna sredstva za obnovu crkve u Tužnom, u iznosu od 8.000,00 eura. Ovaj korak je važan za očuvanje 

našeg kulturnog naslijeđa i doprinosi daljnjoj obnovi vjerskih objekata u našoj općini. Sredstva koja 

smo osigurali omogućit će nam da nastavimo s radovima na očuvanju ovog vrijednog spomenika. 

2. prosinca održao sam konstituirajuću sjednicu Dječjeg općinskog vijeća Općine Vidovec, čime 

potičem uključivanje djece i mladih u donošenje odluka o razvoju zajednice.  

Općina Vidovec raspisala je natječaj za dodjelu stipendija učenicima i studentima za školsku i 

akademsku godinu 2024./2025. godine. Nastavljamo s politikom poticanja obrazovanja mladih jer 

smatramo da je ulaganje u znanje ulaganje u budućnost naše zajednice. 

Dječji vrtić Škrinjica u Vidovcu proslavio je 25. rođendan, a svečano smo otvorili i nove dograđene 

prostore vrijedne 439.584,00 eura. Ovom investicijom izgrađene su dvije nove prostorije s 

blagovaonicama i sanitarnim čvorovima, a dodane su i natkrivene terase. Općina je za ovaj projekt 

izdvojila 114.678,00 eura, dok je ostatak sredstava, 324.906,00 eura, osiguran kroz Nacionalni plan 

oporavka i otpornosti putem Ministarstva znanosti, obrazovanja i mladih. Posebno ponosno ističem da 

je projekt realiziran isključivo radom općinskih službi, bez angažmana vanjskih agencija. Ovom 

dogradnjom osigurali smo smještaj za dodatne dvije odgojne skupine, no svjesni smo da potrebe i dalje 

rastu. Stoga već planiram izgradnju nove zgrade vrtića s unutarnjim bazenom, čime ćemo u potpunosti 

osigurati smještaj za svu djecu iz naše općine. 

Nastavili smo s pružanjem financijske pomoći našim sugrađanima i obiteljima koje se nalaze u potrebi. 

Osigurali smo povećanje stipendija za učenike i studente, te veće dotacije za udruge, poljoprivrednike i 

mlade obitelji. Uz to, povećali smo iznose božićnica i uskrsnica za umirovljenike, a 186 božićnica u 

vrijednosti od 9.300,00 eura već je dodijeljeno našim umirovljenicima. Sufinancirali smo nabavu radnih 

bilježnica za osnovnoškolce. Također, povodom blagdana Svetog Nikole, prigodni pokloni podijeljeni 

su našim najmlađima, a veselje koje su donijeli bio je naš najveći motiv. Kako sam i najavio, isplaćuju 

se povećane plaće za djelatnike Dječjeg vrtića Škrinjica, s povećanjem plaća od 180,00 eura neto, uz 

dodatak za prehranu i pokrivanje putnih troškova. Ovim povećanjem osiguravamo dodatnih 81.600,00 

eura na godišnjoj razini za kvalitetniji rad vrtića. Naš cilj ostaje pružiti našim najmlađima najbolje 

moguće uvjete za odgoj i obrazovanje. 



Na kraju godine, uz pomoć vas vijećnika, jednoglasno je usvojen moj prijedlog Proračuna za 2025. 

godinu u iznosu od 9,2 milijuna eura. 

Rad u Europskom Odboru regija 

U rujnu sam ponovno odabran od strane Vlade da zastupam interese hrvatskih općina, gradova i regija 

u Europskoj uniji u sljedećih 5 godina (2025.-2030.). Stoga sam nastavio aktivno sudjelovati u radu 

Europskog odbora regija, sudjelujući u važnim sastancima koji će donijeti dugoročne koristi za našu 

zajednicu. Aktivno sam sudjelovao u raspravama o razvoju lokalnih zajednica, s posebnim naglaskom 

na ruralni razvoj i suradnju između europskih regija. Također, imao sam čast sudjelovati u raspravi o 

budućnosti zajedničke poljoprivredne politike, gdje sam izložio izazove i potrebe naših 

poljoprivrednika. Konstruktivna diskusija pomogla je oblikovanju politike koja će dugoročno koristiti 

našoj općini. Krajem rujna sudjelovao sam na konferenciji u Finskoj, Espoo, o digitalnoj transformaciji 

i njenom utjecaju na lokalne zajednice, što će nam pomoći u daljnjem razvoju Općine Vidovec. 

U listopadu, na poziv zastupnice u Europskom parlamentu Sunčane Glavak, sudjelovao sam u 

Europskom tjednu regija i gradova u Bruxellesu, zajedno sa službenicama Jedinstvenog upravnog odjela 

Općine Vidovec. Ovaj događaj omogućio nam je razmjenu iskustava s kolegama iz cijele Europe i 

stjecanje novih znanja koja ćemo primijeniti u daljnjem razvoju naše općine. Rasprave o financiranju 

projekata iz EU fondova, kao i politike ruralnog razvoja, bile su izuzetno korisne za naše buduće projekte 

u Vidovcu. Također, tijekom trodnevnog posjeta posjetili smo Europski parlament i Europski odbor 

regija, gdje smo se upoznali s radom ovih institucija, a posebno s mojim radom unutar Odbora regija. 

Na kraju godine, sudjelovao sam u obilježavanju 30. obljetnice Europskog odbora regija u Bruxellesu, 

gdje je održana posljednja sjednica u ovom mandatu. Ova iskustva omogućuju nam primjenu najboljih 

praksi iz EU i povećavaju prepoznatljivost naših projekata na europskoj razini. 

 

ZAKLJUČAK 

Izvještaj donosi sažeti pregled aktivnosti u drugom polugodištu 2024. godine. U tom razdoblju, 

surađivao sam s općinama i gradovima u okolici, prisustvovao sastancima koje je organizirala 

Varaždinska županija te sudjelovao na skupštinama raznih udruga civilnog društva. Također, bio sam 

prisutan na brojnim događanjima i manifestacijama koje su organizirale udruge i lokalne zajednice, 

pružajući im potporu i motivaciju. Osim toga, obavljao sam i druge aktivnosti u skladu s odredbama 

Statuta i zakonskim okvirima. 

 

 

KLASA: 081-01/24-01/03 

URBROJ: 2186-10-02/1-25-03 

U Vidovcu, _______ 2025. 

OPĆINSKI NAČELNIK 

                                                                                                                Bruno Hranić 

 


